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PROTOKÓŁ Nr XLIII/2023 
czterdziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 czerwca 2023 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury 

w Jezioranach przy ul. Konopnickiej 4 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XLIII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XLIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Lista zaproszonych Sołtysów stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 

Na sekretarza obrad powołano Radną Teresę Parzonkę. 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:00 zakończono o godz. 12:45 

 

Porządek dzienny obrad: 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Wręczenie podziękowań Sołtysom Gminy Jeziorany w związku z zakończeniem 

pełnienia funkcji.  

3. Raport o stanie Gminy Jeziorany za 2022 rok:  

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2022 rok,  

b) debata nad raportem,  

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran.  

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego:  

1) wystąpienie Skarbnika Gminy,  

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu 

Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2022 rok, wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego,  

3) dyskusja:  

a) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego - wystąpienie 

Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa,  

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok,  
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c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego,  

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok,  

5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok,  

6) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok,  

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Jezioranach,  

2) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi,  

3) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych,  

4) zmiany uchwały Nr XXIV/213/21 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

15 września 2021 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w oddziale przedszkolnym zorganizowanym w Szkole Podstawowej  

im. Michała Lengowskiego w Jezioranach,  

5) udzielenia przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu  

na wykonanie remontu około 0,9 km drogi powiatowej nr 1487N na odcinku  

od m. Biesówko w kierunku skrzyżowania z DP1434N,  

6) powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników,  

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035,  

8) zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

7. Wolne wnioski i zapytania.  

8. Przyjęcie protokołu XLII sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady: "Dzień Dobry wszystkim, witam serdecznie na XLIII Sesji Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Witam przedstawicieli organu prowadzącego: Pana Burmistrza, 

Panią Skarbnik i Panią Sekretarz. Witam Państwa Radnych, na podstawie listy obecności, 

przepraszam. Witam przybyłych tutaj gości, którzy będą mieli pewną rolę do odegrania, ale  

o tym za chwileczkę. Proszę Państwa, każda Sesja jest ważna, bo na każdej Sesji Państwo 

Radni podejmujecie decyzje odnośnie podjęcia uchwał, które decydują o tym, co się w naszej 

Gminie dzieje, co będzie zrobione. Szczególnie są ważniejsze, może nieważne, ale dość 

istotne dwie Sesje w roku, ta, na której uchwalamy budżet na rok następny i druga taka Sesja 
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dość istotna jest udzielenie absolutorium Burmistrzowi za ubiegły rok. Dzisiaj taką decyzję 

Państwo podejmiecie. Czy Państwo ją podejmiecie pozytywną, czy negatywną, to 

przekonamy się o tym za jakiś czas. Do tej pory wypowiadacie się Państwo w sposób 

pozytywny, czyli dobrze to świadczy o pracy Burmistrza, o zadaniach zaplanowanych, które 

były wykonane. Państwo się zgadzaliście, jak będzie w tym roku? Również za chwileczkę 

zobaczymy. Dlatego jest szczególna, że jest takie miejsce, takie szczególne, żeby podkreślić 

to, co się robi cały rok, co się udało zrobić, Burmistrz wykonał swoją pracę, zarobił na swoje 

wynagrodzenie, że tak powiem. Wszystko sie dobrze kończy, to jest właśnie dzisiaj. Dzisiaj  

w pewien sposób jest też szczególna Sesja w dniu dzisiejszym, że są takie sytuacje w życiu 

dość smutne, przykre, że musimy się z kimś żegnać. My pożegnamy się z Sołtysami, którzy 

zakończyli swoją kadencję, z takich bądź innych powodów. To jest taki moment, w którym 

należy docenić, podziękować osobom, które poświęcają swój czas, swoją energię, żeby  

w tych małych środowiskach lokalnych, Sołectwach, żeby żyło się lepiej, łatwiej  

i przyjemniej. Dosyć już takich donośnych słów, przejdźmy do realizacji dzisiejszego 

programu. Pierwszym elementem, który będzie służył realizacji dzisiejszego dnia, to jest 

powołanie sekretarza dzisiejszych obrad. Powołuję Panią Teresę, która zawsze służy pomocą. 

Serdecznie zapraszamy, drugi element, który ma stałe miejsce na początku Sesji, to jest taki, 

że stwierdzam, że mamy quorum, a więc uchwały podejmowane na dzisiejszej Sesji będą 

prawomocne. Przystępujemy do realizacji dzisiejszego porządku obrad. Program Państwo 

otrzymali, czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi, co do porządku? Jeżeli nie, to przystępujemy 

do realizacji. Pierwszym punktem będzie wręczenie podziękowań Sołtysom, w związku  

z zakończeniem ich kadencji. Panie Burmistrzu bardzo proszę." 

 

Ad. 2. Wręczenie podziękowań Sołtysom Gminy Jeziorany w związku z zakończeniem 

pełnienia funkcji. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: "Drodzy Państwo, może niemiłym 

obowiązkiem jest to, że kogoś żegnamy po należycie wykonanej pracy na rzecz danej 

miejscowości w naszej Gminie. Na pewno miłe jest to, że witamy Sołtysów, którzy zostali 

wybrani na ostatnich zebraniach wiejskich. Ja tylko przypomnę, że myśmy z Panem 

Inspektorem przeprowadzili 22 spotkania wiejskie, na których wybierani byli nowi Sołtysi.  

I tak proszę Państwa chciałbym pokrótce powiedzieć wśród nowych Sołtysów mamy 5 osób 

tj. w Pierwągach Pan Sebastian Lewandowski, również Pani Grażyna Jacyna Polkajmy,  

w Radostowie została wybrana Pani Marcelina Górecka, w Tłokowie Pan Franciszek 

Wojciechowski i w Wójtówku Pan Mariusz Szutkowski. Dla porządku przeczytam jeszcze 

pokrótce kto został pośród starych, nowych Sołtysów: Derc Pan Karol Strzelecki, Jeziorany - 

Kolonie Pan Józef Kaniuga, Franknowo Pan Romuald Ogonowski, Kiersztanowo Pani 

Grażyna Poniatowska, Kikity Pani Aneta Zielińska, Kostrzewy Pan Wiesław Żywicki, 

Kramarzewo Pani Janina Skorupa, Krokowo Pan Andrzej Michalak, Lekity Pan Zbigniew 

Pełka, Olszewnik Pani Dorota Olszewska, Piszewo Pani Teresa Jarkiewicz, Studnica Pan 

Grzegorz Maleszewski, Studzianka Pan Grzegorz Wardzyński, Potryty Pan Artur 

Romanowski, Zerbuń Pani Iwona Bączek i Żardeniki Pan Jan Marciniak. Gratuluje 

wszystkim Państwu i życzę owocnej pracy i współpracy, jak i z Urzędem, z Radnymi  

i pozostałymi życzę udanej współpracy. Natomiast chcielibyśmy wraz z Panem 

Przewodniczącym dzisiaj podziękować dotychczasowym Sołtysom, którzy pełnili swoją 

kadencję przez ostatnie ponad 4 lata i tak na początek chciałbym podziękować serdecznie 

Panu Piotrowi Smoleńskiemu, Panu Sołtysowi Tłokowa, serdecznie zapraszam. Panie 

Sołtysie, Panie Piotrze, za wspólny wysiłek i zaangażowanie, aby wpłynęły pozytywnie na 

rozwój naszej Gminy. Życzymy, aby dotychczasowe osiągnięcia były źródłem zapału  
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do dalszego działania na rzecz naszej Małej Ojczyzny. Proszę przyjąć życzenia pomyślności 

osobistej oraz dalszych sukcesów zawodowych i społecznych. Dziękuję bardzo." 

 

Pan Piotr Smoleński – dotychczasowy Sołtys Sołectwa Tłokowo: "Dziękuje bardzo Panie 

Burmistrzu, ale dziękuję również Państwu, pracownikom Urzędu, Sołtysom, szczególnie tutaj 

Jankowi, który pomagał mi wydatnie w tej pracy kilkunastoletniej. Dziękuję wszystkim 

Państwu, z którymi miałem okazje współpracować." 

 

Burmistrz Jezioran: "Przykładem ostatnio tej fajnej współpracy w Sołectwie Tłokowo jest to, 

że po pożarze, który miał miejsce w budynku, gdzie również mieści się świetlica gminna, 

Państwo społecznie nareperowali skutki pożaru, czyli uszkodzonego dachu. Dziękuję 

serdecznie jeszcze raz wszystkim. Teraz poproszę dotychczasowego Sołtysa Pana Józefa 

Adamca Sołtysa Sołectwa Radostowo, zapraszam Panie Józefie. Dziękuję serdecznie. 

Zapraszam dotychczasową Panią Sołtys Sołectwa Wójtówko Panią Mariolę Nurzyńską, 

bardzo proszę Pani Mariolu. Chcielibyśmy również podziękować Panu Wojciechowi 

Sierockiemu Sołtysowi Sołectwa Pierwągi, dziękuję bardzo i Pani Elżbiecie Biazik 

dotychczasowemu Sołtysowi Sołectwa Polkajmy, myślę, że Panią Grażynę poprosimy, żeby 

przekazała Pani Eli prezent i podziękowania. Śmiało może Pani z dzieckiem, to jest narybek 

naszej Gminy. Proszę Państwa wiemy, że praca Sołtysów nie jest łatwa pomimo, że 

obowiązków było kiedyś dużo więcej, ale i oczekiwań samych mieszkańców jest dużo więcej 

z czym Państwo również się spotykają. Myślę, że wraz z naszą współpracą i naszą pomocą 

będziemy mogli realizować wszystkie te rzeczy, które gdzieś tam sobie wyznaczyliśmy, aby 

zrealizować w danej miejscowości. Także powodzenia wszystkich Sołtysom nowo wybranym 

tym, którzy byli do tej pory, którzy są w dalszym ciągu, wszystkim życzymy serdecznie 

powodzenia. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Jeszcze raz ze strony wszystkich Radnych serdecznie dziękujemy za 

to, że chcieliście nimi być. Wszystkim Sołtysom służymy wszelką pomocą i mamy nadzieję, 

że wszystko się będzie dobrze układało, jak do tej pory. Proszę Państwa przejdźmy już do 

punktu 3, raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2022 rok. Proszę o przedstawienie tego 

raportu." 

 

Ad.3. Raport o stanie Gminy Jeziorany za 2022 rok.  

 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2022 rok, 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: "Raport o stanie gminy Jeziorany za rok 2022 r. 

został przedłożony Zarządzeniem Nr 58 Burmistrza Jezioran z dnia 29 maja 2023 r. 

Informacje zebrane w Raporcie pochodzą ze zbiorów Urzędu Miejskiego, jednostek 

podległych i instytucji kultury. Część informacji zostało przedstawionych tematycznie  

w Biuletynie Informacji Publicznej. W Raporcie ujęto: najważniejsze informacje finansowe 

dotyczące kondycji finansowej Gminy, strukturę dochodów i wydatków, stanu zadłużenia; 

wykonanie najważniejszych zadań inwestycyjnych zrealizowanych w 2022 r.; informacje  

o stanie mienia komunalnego Gminy; politykę przestrzenną, czyli zmiany studium 

zagospodarowania przestrzennego w ostatnich latach oraz planów zagospodarowania 

przestrzennego. (Gmina posiada plany zagospodarowania dla 20 obszarów w 2022 r. 

uchwalono kolejny plan dla terenu położonego w Tłokowie); przedstawiono informację  

o przyjętej w 2022 r. Strategii Rozwoju Gminy Jeziorany na lata 2022-2030 określającej trzy 

obszary interwencji i działań gminy z celami strategicznymi, które są wyznacznikiem działań 

na terenie gminy w najbliższych latach; przedstawiono posiadane programy określające 
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kierunki rozwoju Gminy, które również są wymagane  przy ubieganiu się o środki finansowe  

z  programów operacyjnych: Przedstawiono Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Jeziorany 

na lata 2016 - 2025, Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Jeziorany na lata 2022 - 2026. Plan wykorzystania zasobu nieruchomości gminnych, 

Informację o Gminnej ewidencji zabytków miasta i gminy Jeziorany. Ujęto również: 

najważniejsze informacje o ochronie środowiska, w tym podjęte działania w zakresie  

utrzymania zieleni, informację o ochronie zwierząt, gospodarce odpadami oraz realizacji 

zadania likwidacji Barszczu Sosnowskiego, w ramach polityki społecznej przedstawiono 

obowiązujące programy: Gminny Program profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022, Gminny Program 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021 - 2026, Gminny Program Wspierania Rodziny dla Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2024, 

Wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 - 2023, przedstawiono program współpracy gminy Jeziorany z organizacjami 

pozarządowymi, w ramach bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej stan 

Ochotniczej Straży Pożarnej oraz zakres jej działań ratowniczo-gaśniczych, przedstawiono 

wszystkie podjęte przez Radę Miejską uchwały, w 2022 r. podjęto 69 uchwał, przedstawiono 

współpracę ze stowarzyszeniami, między innymi: ze Związkiem Gmin Warmińsko - 

Mazurskim, Stowarzyszeniem Olsztyński Obszar Aglomeracyjny, Lokalną Grupą Działania 

„Warmiński Zakątek”, w Raporcie przedstawiono również najważniejsze informacje  

o działalności jednostek organizacyjnych gminy: Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Oświaty, Miejskiego Ośrodka Kultury, Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Ośrodka Sportu  

i Rekreacji. Dziękuję." 

 

b) debata nad raportem, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Wysłuchaliśmy właśnie raportu o stanie Gminy.  

W tej chwili przejdziemy do debaty nad raportem. Może zacznę od tego, że mieszkańcy 

Gminy mieli prawo w tej debacie się wypowiedzieć, żaden z mieszkańców do tej pory się nie 

zgłosił. Także serdecznie zapraszam Państwa Radnych do krótkiej debaty, może i długiej, czy 

ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Proszę bardzo teraz jest na to czas. Raport był 

omawiany dość szczegółowo na posiedzeniu obu Komisji w dniu dzisiejszym. Ja tylko 

powiem w kilku zdaniach, że każdy z mieszkańców widzi, każdy widzi jaką mamy sytuację, 

co się dzieje, jak nasze miasto, nasza Gmina z roku na rok wygląda coraz lepiej, dzięki nie 

ukrywajmy pracy mieszkańców w poszczególnych w Sołectwach. Widzimy jak wygląda 

miasto Jeziorany. Właśnie o tym mówię, jak inwestycje zostają wykonane. To świadczy  

o zaangażowaniu budżetu, żeby nasza Gmina była piękniejsza. Jak Państwo widzicie powoli, 

powoli coraz więcej się robi, przykład remizy, która powstaje, przykład plaży w Kikitach. To 

są wszystko inwestycje, to są wszystko rzeczy, które świadczą o tym, że Gmina sie rozwija. 

Może jeszcze wspomnę, że w skali zadłużenia budżetu utrzymuję się na w miarę stabilnym 

poziomie, raz większym, raz mniejszym, ale jest to w miarę stabilnie w procentach, gdzie 

przy tak sporej liczbie inwestycji, ale to jest taki czuły punkt, który może nam przekroczyć 

bariery, ale udaje się wszystko utrzymać. Kilka zdań tytułem podsumowania tego raportu. 

Pozwólcie Państwo, że odczytam teraz projekt uchwały." 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Przystąpmy do głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/344/23 w sprawie udzielenia  

wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Panie Burmistrzu, 

pierwszy krok już zrobiony. Radni wyrazili swoją wolę odnośnie wotum zaufania. Myślę, że 

pogratuluję, jak już przyjdzie całościowy moment. Przejdźmy do kolejnego punktu, punkt 4 

rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Punkt 1 wystąpienie Skarbnika Gminy.  

 

Ad. 4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego: 

 

1) wystąpienie Skarbnika Gminy, 

 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnika Gminy: "Sprawozdanie było omówione na Komisji 

Rewizyjnej, na Komisji też rozmawialiśmy."  

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "Taki punkt obrad, więc musimy  

go zrealizować. Tak było to omówione na posiedzeniu Komisji, ale być może jeszcze jakąś 

wisienkę na torcie by chciała Pani dodać." 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnika Gminy: "Jestem bardzo zadowolona z realizacji 

zadań w 2022 roku." 

 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "I to jest właśnie ta wisienka na torcie. 

Dziękuję bardzo." 

 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu 

Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2022 rok, wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego, 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "Pani Sekretarz bardzo proszę." 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2022 

rok, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

3) dyskusja,  

 

a) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego - wystąpienie 

Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
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Pan Józef Kaniuga – Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił wspólną pozytywną 

opinię Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, jak również Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych o sprawozdaniu finansowym za 2022 rok, 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b)  przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu 

gminy za 2022 rok. 

 

Pan Mariusz Szutkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 12 czerwca 2023 roku dotyczącą wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "Jest to dyskusja nad sprawozdaniem 

finansowym, sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego. Serdecznie Państwa zapraszam do zabrania głosu. 

Ja tylko powiem, że na Komisji sporo czasu Państwo Radni spędzili, była ożywiona dyskusja. 

Wnioski z tej dyskusji zostały do realizacji w tym roku i przyszłym. Mam nadzieję, że w jakiś 

sposób przeniesie się to na lepszą poprawę sytuacji naszej Gminy. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to przejdźmy do kolejnego punktu.” 

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

 

Pan Mariusz Szutkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach w sprawie udzielenia Burmistrzowi Jezioran 

absolutorium za 2022 rok, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej                          

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6)  podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2022 rok, 

 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Przejdziemy do podjęcia 

uchwały i o odczytanie projektu uchwały poproszę Pana Przewodniczącego." 

Pan Jacek Ciborski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

Przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 10 radnych. 

Rada w wyniku głosowania przy 10 głosach „za” (10 obecnych radnych). 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XLIII/345/23 w sprawie zatwierdzenia  

sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

Gminy Jeziorany za 2022 roku,  

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 

 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 10 radnych. 

Rada w wyniku głosowania przy 10 głosach „za” (10 obecnych radnych). 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/346/23 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok 

stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W związku z powyższym Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Jezioranach stwierdził, że Rada Miejska w Jezioranach udzieliła Panu Maciejowi 

Leszczyńskiemu – Burmistrzowi Jezioran absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za rok 2022. 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Państwo Radni swoją decyzją postanowili 

udzielić absolutorium Burmistrzowi Jezioran za ubiegły rok. Wskazali też w dyskusji pewne 

sfery, które są do poprawki i będziemy starali się je poprawić. Państwo Radni udzielili Panu 

Burmistrzowi absolutorium. Panie Burmistrz na Pana ręce w imieniu całej Rady za Pana 

wkład pracy serdecznie gratulujemy i życzymy też sobie, żeby to wszystko tak szło, jak szło." 

Burmistrz Jezioran: "Dziękuję Drodzy Państwo, Pan Przewodniczący sobie żartował, czy 

jestem zaczerwieniony, czy mam dreszcze. Generalnie powiem Państwu, że mam dreszcze 

dlatego, że to, że Państwo głosują za mną jednogłośnie jest to dla mnie dodatkowy bodziec do  

tego, żeby więcej dawać z siebie. Myślę, że to każdego z nas będzie motywowało i chciałbym 

Państwu powiedzieć, że współpraca z Państwem z Radnymi, nie dlatego, że głosujecie  

w większości za tym, co robimy wspólnie, ale jest dla mnie dużym zaszczytem i dziękuję za 

Państwa ciągły rozsądek, uwagę i to, że macie na celu również dobro naszej Gminy, bo jest to 

szczególnie dla nas ważne. Natomiast te kwiaty należą się Paniom, Pani Sekretarz i Pani 

Skarbnik i moim wszystkim pracownikom, z którymi prowadzimy Urząd w formie może nie 

takiego sztywnego Urzędu, a raczej z taką atmosferą taką domową. Też chcę, żebyście 

Państwo wiedzieli, że większość petentów, która przychodzi do mnie, to są sprawy osobiste, 

nawet nie są sprawy urzędowe i też się staram pomagać tym ludziom. Dlatego szczególnie 

traktuje to jako wyróżnienie, że mieszkańcy się przede mną otwierają, to jest naprawdę duży 

zaszczyt. Dlatego dziękuję Państwu Radnym, Pani Ani za to, że nam pięknie pomaga. 

Możemy realizować swoje cele i ja bym chciał, żebyście Państwo wiedzieli, że to też cel 

naszych mieszkańców oczywiście, że my jesteśmy gdzieś na półmetku tych wszystkich 

rzeczy, które robimy. Czyli jak mamy 40, czy inwestycji, czy inwestycji w ludzi,  

w mieszkańców, to dopiero jesteśmy na półmetku. Będziemy chcieli zrobić wszystko, żeby 

jak najwięcej zrobić. Potwierdzeniem tego może być to, że jesteśmy w 10 nowo złożonych 

wnioskach i znowu będzie miała ból Pani Skarbnik i osoby, które się zajmują tymi 
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wnioskami, ale chcemy realizować to na rzecz naszych mieszkańców i chcemy robić jak 

najwięcej. Chciałbym, żebyście mieli Państwo świadomość, że przy takiej małej Gminie, przy 

takim małym budżecie, my w tym roku realizujemy zadania, które łącznie opiewają na  

47 milionów złotych. Oczywiście one są rozbite w latach, ale my jesteśmy trzecią Gminą  

w Województwie, jeśli chodzi o inwestycje w przeliczeniu na mieszkańca. Biorąc pod uwagę, 

że wchodzi w to: Olsztyn, Elbląg, Ełk, Iława, Kętrzyn, Giżycko, to jest naprawdę duży 

wyczyn. Dlatego tym bardziej dziękuję wszystkim naszym pracownikom. Na rzecz Pań za 

chwilę złożę kwiaty, żeby podziękować. Dziękuję jeszcze raz z całego serca wszystkim 

Państwu. Jeżeli ktokolwiek ma jakiś pomysł na Gminę, na miejscowości w Gminie Jeziorany, 

zawsze może to składać, możemy to konfrontować. Na tym polega praca Radnych. Także 

dziękuję jeszcze raz Państwu serdecznie i wszystkiego dobrego życzę. Mam nadzieję, że uda 

nam się zrealizować dużo, dużo więcej. Te wszystkie głosy za, są dla mnie jeszcze 

dodatkowym szpikulcem działaj. Na pewno tego Państwu nie mogę odmówić tej 

determinacji. Ja dziś mogę czegoś nie dopatrzeć, mogę kogoś do końca nie wysłuchać, za co 

bardzo przepraszam, ale na pewno nikt nie zostanie pominięty. Dlatego nowych Sołtysów 

proszę, zapraszam do mnie, jeśli Państwo mają jakieś problemy, też złożyliśmy wnioski  

u Państwa. Także realizujemy wszystkie cele i mam nadzieję, że poradzimy sobie ze 

wszystkim. Aż się boję, co będzie z wykonaniem budżetu za 2023 rok. Wszystkiego dobrego  

i dziękuję jeszcze raz." 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, jeszcze raz gratuluje i żeby troszeczkę zejść  

z emocji, proponuję kilka minut przerwy." 

Po przerwie 

Przewodniczący Rady: "Witam Państwa po przerwie, przed nami jeszcze trochę pracy i teraz 

punkt podjęcie uchwał, które będą dzisiaj procedowane." 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  

w Jezioranach, 

 

Przewodniczący Rady: "I tak przed nami pierwsza uchwała. Pozwólcie Państwo, że odczytam 

projekt tej uchwały." 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/347/23 w sprawie trybu i sposobu powoływania  

oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Teraz kolejna uchwała  

i o odczytanie poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

2) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian  

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, czy Państwo Radni, ktoś chciałby zadać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/348/23 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została." 

 

3) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych, 
 
Przewodniczący Rady: "Przed nami kolejny podpunkt, ale zanim przejdziemy do odczytania 

projektu uchwały, musimy najpierw przegłosować zmiany w projekcie tej uchwały, a zmiana 

otrzymuję następujące brzmienie. W paragrafie 3 punkt 1 otrzymuje brzmienie podpunkt 1: 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków z częstotliwością dostosowaną do ilości zgromadzonych nieczystości 

ciekłych, to była zmiana. Przechodzimy do głosowania."  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Pozwólcie, że odczytam projekt uchwały już z tą 

poprawką." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/349/23 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych, 
która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Przed nami kolejna 

uchwała i o odczytanie projektu uchwały poproszę Panią Sekretarz." 
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4) zmiany uchwały Nr XXIV/213/21 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 15 września 2021 r. 

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w oddziale przedszkolnym zorganizowanym  

w Szkole Podstawowej im. Michała Lengowskiego w Jezioranach, 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Pytanie do Państwa Radnych, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/350/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/213/21 

Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 15 września 2021 r.  

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w oddziale przedszkolnym zorganizowanym w Szkole Podstawowej  

im. Michała Lengowskiego w Jezioranach, 
która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta i kolejna uchwała  

i o odczytanie projektu uchwały poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

5) udzielenia przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu  

na wykonanie remontu około 0,9 km drogi powiatowej nr 1487N na odcinku od m. Biesówko 

w kierunku skrzyżowania z DP1434N, 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję za odczytanie projektu tej uchwały. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za",  

2 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/351/23 w sprawie udzielenia przez Gminę Jeziorany  

pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu  

na wykonanie remontu około 0,9 km drogi powiatowej nr 1487N  

na odcinku od m. Biesówko w kierunku skrzyżowania z DP1434N, 

która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta." 

6) powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników, 

Przewodniczący Rady: "Przed nami kolejna uchwała, ale zanim odczytamy projekt tej 

uchwały musimy przegłosować propozycję składu zespołu do sprawy opiniowania 

kandydatów na stanowisko ławnika. W wyniku propozycji skład zespołu Pan Jacek Ciborski - 

Przewodniczący Zespołu, Pan Andrzej Szuwalski - Członek Zespołu, Pan Stanisław Kawecki 
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- Członek Zespołu, Pan Mariusz Szutkowski - Członek Zespołu. Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem takiego składu Komisji?" 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. W związku z tym, że Państwo głosowaliście za, 

pozytywnie, co do składu Komisji, to o odczytanie projekty tej uchwały poproszę Panią 

Sekretarz." 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, czy ktoś chce o coś zapytać? Jeżeli nie, to 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

podjęła uchwałę Nr XLIII/352/23 w sprawie powołania  

zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników, 

która stanowi załącznik nr 25 do protokołu, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta. Kolejny projekt uchwały  

i o odczytanie poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035, 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Może ktoś chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/353/23 w sprawie zmiany Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035,  

która stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. 

8) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

Przewodniczący Rady: "Przed nami kolejna uchwała, ale najpierw musimy przegłosować 

zmiany do tej uchwały. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem zmian do projektu tej uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2023. Proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady: "W związku z tym, że zmiany do projektu uchwały zostały przyjęte. 

Pozwólcie Państw, że odczytam projekt uchwały." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIII/354/23 w sprawie  

zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

która stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Ja tylko powiem, że 

każda z tych uchwał, które dzisiaj żeśmy procedowali była omawiana na posiedzeniu obu 

Komisji, w ożywionej dość dyskusji. Moje pytania, czy ktoś chce zabrać głos jest 

podyktowane tym, że być może w trakcie posiedzenia Sesji, że jeszcze ktoś chciałby o coś 

dopytać i może wyjaśnić, czego nie było w czasie posiedzenia Komisji. To jest moment, na 

którym żeśmy zakończyli realizację punktu 5. Przed nami kolejny punkt, jeden z ostatnich  

i tak punkt 6 sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami." 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: "Sprzedano: nieruchomość składającą się  

z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 21/5 o powierzchni 1934 m
2
 położoną w obrębie 

miasta Jeziorany osobom fizycznym za kwotę 77.650 zł w przetargu ustnym 

nieograniczonym. 2. Wykonane zadania gospodarcze: przeprowadzono naprawę drogi we 

Franknowie na odcinku 4 m, położono nowe spływy i kostkę brukową; równano drogę 

Franknowo – Wólka Szlachecka; wykoszono pobocza dróg: Wójtówko – Modliny – na 

odcinku 6 km; Jeziorany – Lekity – Kalis – Krokowo na odcinku 6 km; wykoszono barszcz 

Sosnowskiego przy drogach gminnych: Ustnik – Potryty na odcinku 3 km; Jeziorany – 

Tłokowo na odcinku 3 km; Franknowo – Potryty na odcinku 5 km; Wilkiejmy – Studnica na 

odcinku 1,5 km; wykonano opryski chodników na ul. Dworcowej, ul. 1 Maja, ul. Kościelnej, 

ul. Konopnickiej; zamontowano lustra drogowe w Krokowie i Tłokowie; wykonano podjazd 

dla osoby niepełnosprawnej  w Jezioranach; przeprowadzono remont świetlicy w Krokowie; 

wykonano odwodnienie na Placu Zamkowym. 3. Zawarte umowy: W dniu 10.05.2023 r. 

zawarto umowę z Powiatem Olsztyńskim na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na opracowaniu dokumentacji 

projektowej do zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 1483N od KM 0 + 000 do 

skrzyżowania z DK 16 – Zadanie 1 – Przebudowa drogi powiatowej 1483N na odcinku od 

KM 0 + 000 do granicy administracyjnej gminy Jeziorany”. Gmina zobowiązała się do 

udzielenia Powiatowi Olsztyńskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

w wysokości 127 858,50 zł, celem pokrycia kosztów inwestycji planowanych do poniesienia 

w roku 2023 oraz do przekazania dotacji celowej w terminie do 30 września 2023 r. Powiat 

Olsztyński zobowiązał się do wydatkowania otrzymanej dotacji w terminie do dnia  

29 grudnia 2023 r. i złożenia sprawozdania z wykorzystania dotacji nie później niż do  

15 stycznia 2024 r. Umowa została zawarta na czas określony tj. do dnia 31 grudnia 2023 r. 

Dziękuję." 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Kolejny punkt wolne wnioski i zapytania. Tu każdy 

może zadać pytanie. Proszę Panie Mariuszu." 

 

Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Nie ma Pana Burmistrza, ale poproszę Panią Sekretarz, żeby 

przyjrzeć się sprawie, jak wygląda podłączenie wody i ścieków w świetlicy wiejskiej  

w Lekitach. Świetlica jest już tam fajnie zrobiona, a mieszkańcy, którzy uczęszczają tam, 

wynajmują tą świetlice, a nie mają podstawowych mediów. Płacą za świetlice, a takich rzeczy 

nie ma, czy dzieci przyjdą i chcą potrzeby załatwić, a tam bieda jest. Bardzo proszę, żeby tą 

sprawą się zająć. Porozmawiać z Panem Dyrektorem MOK-u, żeby jak najszybciej to zrobić. 

Dziękuję." 

 

Ad. 8. Przyjęcie protokołu XLII sesji. 

Przewodniczący Rady: "Skoro nie ma więcej pytań w tym punkcie, przejdziemy do punktu 8, 

ostatniego dzisiejszego posiedzenia tj. przyjęcia protokołu XLII Sesji. Proszę przystępujemy 

do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XLII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, protokół został przyjęty. Tym samym, proszę Państwa 

wyczerpaliśmy porządek dzisiejszego posiedzenia. Ja w imieniu swoim i Radnych serdecznie 

gratuluje Burmistrzowi i pracownikom Urzędu za ten ubiegły rok. Obecny mam nadzieję, że 

będzie również optował również w pozytywne inwestycje w naszej Gminie. Dziękuje 

przybyłym gościom za dzisiejsze posiedzenie, że byli razem z nami. Tradycyjnie 

pracownikom Urzędu, Łukaszowi, Pani Ani za wsparcie. Panu Przewodniczącemu i Pani 

Sekretarz za pomoc w prowadzeniu dzisiejszej Sesji. W związku z tym zamykam posiedzenie 

XLIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję bardzo."  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XLIII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

 

 

         Protokołował                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

    /-/ Łukasz Nitkiewicz                      /-/ Andrzej Szuwalski 


